



SIGNATURE
BODY
TREATMENTS
SOINS
SIGNATURE
CORPS

THE BODY TREATMENT

Luxuriate in a superbly restorative service that treats you from top to toe. Skin is polished and refined with the body scrub, leaving it soft, smooth and supple. A signature blend of stretching, shiatsu, acupressure and Swedish massage help enhance circulation, balance energies and encourage an overall sense of well-being.

Abandonnez-vous à la détente dans ce soin réparateur qui vous revitalisera de la tête aux pieds. Le gommage du corps polit et affine délicatement la peau, la laissant douce, lisse et souple.

Un mélange Signature de techniques d'étirements, de shiatsu, d'acupression et de massage suédois améliore la microcirculation, rééquilibre les énergies du corps et procure un sentiment profond de bien-être.

90 MINUTES / CHF 250.-

LA MER DISCOVERY EXPERIENCE

A unique treatment that helps relieve muscle tension and stress. A relaxing and encompassing body massage adapted to the individual needs of each combine to a discovery facial treatment with legendary LA MER products along with a precise expertise of your future skincare routine.

Un soin unique qui permet d'évacuer les tensions musculaires et le stress. Un massage relaxant et englobant du corps adapté aux besoins individuels de chacun. Un soin découverte du visage avec les produits légendaires LA MER et une expertise précise de votre future routine de soins.

75 MINUTES / CHF 240.-

LA MER ULTIMATE EXPERIENCE

The treatment begins with a luxurious body scrub that smoothes and refines the skin. A healing massage adapted to individual needs creates a feeling of overall well-being. A revitalizing facial treatment then follows to reinforce its benefits. The skin is exfoliated, detoxified and regenerate thanks to sugar crystals and sea salt to prepare it fully for the benefits of Crème de la Mer. The application of Crème de la Mer maximizes the vital benefits of the facial treatment. The sound of tuning forks completes the treatment, balancing the energy of body and mind.

L'expérience débute par un luxueux gommage du corps qui lisse et affine la peau. Un massage thérapeutique, adapté aux besoins individuels de chacun, procure une profonde sensation de bien-être. Il est suivi d'un soin du visage revitalisant qui en renforce les bienfaits. La peau est exfoliée, détoxifiée et régénérée grâce aux cristaux de sucre et le sel de mer. L'application de la Crème de la Mer permet d'optimiser les bienfaits vitaux du soin du visage. Le son des diapasons vient compléter le soin en équilibrant les énergies du corps et de l'esprit.

140 MINUTES / CHF 400.-